
Benigno Martínez
Va ser regidor de Serveis Socials a la primera legisla-
tura, 1979-1983; actualment, participa activament a la 
Comunitat Cristiana Joan N. García-Nieto i a la Botiga 
Solidària. Membre actiu de CCOO.

José Antonio Alvear
Durant diversos mandats ha estat president de l’Asso-
ciació de Veïns de Sant Ildefons; actualment, participa 
i col·labora amb el moviment ciutadà del seu barri i de 
Cornellà i en temes de medi ambient.

Assumpta Lecha
Va treballar durant molts anys en diferents escoles 
d’Almeda, Sant Ildefons i el Pedró com a mestra com-
promesa amb els Moviments de Renovació Pedagògi-
ca que en la clandestinitat van tenir un paper molt re-
llevant. Va ser regidora d’Educació durant el mandat 
1983-87 i actualment participa en la Federació de Pen-
sionistes i Jubilats de CCOO.

I des de Madrid…  
el suport de l’Ignasi Riera:
Escriptor, regidor a la primera legislatura, 1979-1983, 
regidor de Cultura a la segona, diputat al Parlament de 
Catalunya; actualment, resideix a Madrid i participa en  
l’associació memorialista AMESDE i col·labora en di- 
versos mitjans de comunicació.
“Cornellà ha lluitat sempre per un ensenyament públic 
de qualitat i per l’ensenyament d’adults, també contra 
les bosses de pobresa, especialment entre la gent gran 
i els nouvinguts d’arreu. 

Si l’any 1969, entre el Joan N. García-Nieto i l’Alfons 
Comín -en contacte permanent amb els col·lectius 
de gent jove del barri de Sant Ildefons- van elaborar 
i publicar l’estudi “Juventud obrera y concienca de 
clase”, no hem de continuar treballant per les inicia-
tives socials, pensant des de la gent més jove a la 
més gran, de la nostra ciutat? 

Ep! Que tots som imprescindibles, que ningú no ho 
oblidi, per garantir un futur més digne i amb garanti-
es a la ciutat de Cornellà de Llobregat.”

María José Pardo
Durant molts anys ha exercit professionalment en 
l’àmbit dels Serveis Socials de la nostra ciutat com a tre-
balladora social i sindicalista, ha estat també, regidora 
de Benestar Social i Salut Pública a l’Ajuntament de 
Cornellà del 2008 al 2011; actualment, participa en l’as-
sociació Cornellà Solidari. 

Ignacio Flórez
Ha estat regidor durant diverses legislatures; sempre 
ha estat motivat pels temes de la millora de la qualitat 
de l’ensenyament, la pràctica de l’esport i la defensa i 
protecció del medi ambient. 

Mari Carmen Romero
Va ser la primera regidora de Medi Ambient i Sosteni-
bilitat de Cornellà de Llobregat; actualment, participa 
en l’Associació per a la Memòria Històrica i Democrà-
tica del Baix Llobregat i en temes memorialistes, col·la-
bora amb CCOO.
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En Comú
Movem Cornellà

Venim de lluny. 
Anem més 
lluny encara!



Els Comuns de Cornellà portem quatre anys 
sumant, dialogant i aportant propostes per 
millorar la nostra ciutat, però el nostre bagatge 
i capital polític ve de molt més enrere. Som la 
confluència de gent jove i nouvinguda, però també 
de persones compromeses, militants i referents 
polítics, socials i sindicals del moviment obrer i 
ciutadà que pertanyen a les generacions que van 
forjar la democràcia a la nostra ciutat i al nostre 
país, que van lluitar per aconseguir els avenços 
més importants que ha tingut Cornellà quant a 
equipaments, serveis públics, protecció del medi 
ambient, activitat cultural i econòmica i cohesió 
social.

Venim de lluny i anem més lluny encara, 
perquè encara queden moltes transformacions 
per posar fi a les desigualtats i garantir l’accés de 
tota la ciutadania a drets bàsics com l’habitatge, 
la salut o la cultura. Tenim en el nostre passat 
referents importants com en Joan N. García-
Nieto, intel·lectual, activista i mestre de líders 
polítics i sindicals. Però en el present continuem 
comptant també amb grans referents com 
les set persones que destaquem en aquesta 
publicació però també molts altres com l’Ana 
Rosa Sevillano, l’Albino López, l’Elisa Corral, la 
Carmen Rivero, en Gregorio Cueva o la Maite 
Moreno. Persones que porten tota la vida lluitant 
per millorar Cornellà en entitats, associacions de 
veïnes i sindicats. Seguim, sumem per avançar!

Sumem per transformar 
El maig de 2019 diferents forces i persones 
d’esquerres i ecologistes de Cornellà de Llobregat 
vam confluir en la candidatura d’En Comú Movem 
Cornellà per seguir garantint la presència 
ininterrompuda de l’esquerra transformadora 
a l’Ajuntament des de la victòria del PSUC a les 
primeres eleccions municipals democràtiques de 
1979 i posteriorment amb les candidatures d’IC i 
d’ICV-EUiA.

Una proposta plural, moderna i transformadora 
amb un clar compromís de defensa del benestar 
i la cohesió social, l’ecologisme i el feminisme que, 
encapçalada per Claudio Carmona, va obtenir 
més de 2.700 vots i 2 regidors amb els quals 
hem pogut formar part del Govern municipal 
de la ciutat en un mandat excepcional marcat 
clarament per la pandèmia de la COVID-19 però 
també per la resposta social i institucional per 
garantir el benestar i reduir els impactes d’aquesta 
crisi sobre les classes populars.
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i al 2023 amb Cornellà En Comú Podem

Claudio Carmona
Candidat a l’alcaldia 2023

Anna
Caminals

Sergio
Gómez

Vicky
Martín Herreros


